
华泰财险附加国际证券法律顾问扩展条款（CB 版） 

 

本保险合同双方当事人同意在加入本附加条款，并就下列事项达成一致（本附加条款之

外的事项均以本保险合同的其他条款、条件、除外责任和赔偿限额为准）： 

 

特此明确抗辩费用包含因被保险人为应付在境外司法管辖区域发生的证券赔偿请求在

本保险合同签发地司法管辖区域向境外法律顾问咨询以及实施建议而发生的合理成本

和费用。 

 

就本扩展条款而言，以下定义将被加入保险合同： 

 

境外司法管辖区域指本保险合同签发地以外的任何司法管辖区域。 

 

本保险合同其他条款维持不变。 

 

Interpretation Counsel – International Securities Law 

 

By way of endorsement to the policy, the parties hereby agree as follows (subject 

otherwise to all other terms, conditions, limits of liability and exclusions of the policy): 

 

The term Defence Costs expressly includes reasonable costs and expenses incurred 

by an Insured for counsel within their home jurisdiction to interpret and apply advice 

received from counsel in a Foreign Jurisdiction in response to any Securities Claim 

in such other jurisdiction. 

 

For the purpose of this Extension, the following definition is added to the policy: 

 

Foreign Jurisdiction means any jurisdiction other than the jurisdiction in which this 

policy was issued.  

 

 

In all other respects this policy remains unaltered. 

 

 


